
ZÁPISNICA č. 1/2023 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva Podskalie 

dňa 10. marca  2023 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program zastupiteľstva  

 

1. Uvítanie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu obce za rok 2022 

5. Prerokovanie záverečného účtu obce, Výročná správa 

6. Správa hl. kontrolóra o vykonaní kontroly za rok 2022 

7. Zmeny v rozpočte 

8. Informácie o zastavovacích štúdiách, Prerokovanie žiadosti o rekreačnú chatu 

9. Informácie o projektoch 

10. Informácie o chode obce 

11. Požiadavky občanov 

12. Diskusia 

13. Ukončenie zasadnutia OZ. 

      
 

 

JEDNANIE 

 

K bodu 1.  

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva zahájila a viedla starostka  obce Zuzana Dočekalová, 

Z neúčasti na zasadnutí OZ ospravedlnila Martina Lapčíka.  

V úvode privítala prítomných a oboznámil ich s programom zasadnutia, ktorý prítomní poslanci 

schválili jednohlasne.  
 

K bodu 2. 

Voľba návrhovej komisie bola prevedená hlasovaním v zložení: Mgr. Miroslava Lapčíková, Ing. 

Peter Mitaš 

Overovateľ:  Ing. Pavol Jakubek, Jozef Jakúbek 

Zapisovateľ:  Eva Dúšalová 

 

K bodu 3.  

Uznesenia prijaté na zasadnutiach obecného zastupiteľstva sa plnia v stanovených termínoch. 
 

K bodu 4. 

Starostka obce informovala o stanovisku hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za 

rok 2022, ktoré je odporúčacie s prijatím záverečného účtu bez výhrad. Správu hlavného 

kontrolóra vzali poslanci na vedomie. 

 

K bodu 5. 

Všetkým poslancom bol doručený v predstihu návrh záverečného účtu a individuálna výročná 

správa Obce Podskalie  za rok 2022.  Poslanci boli oboznámení aj s účtovnou závierkou obce za 

rok 2022. Záverečný účet bol v termíne zverejnený na úradnej tabuli, ako i na internetovej 

stránke obce.  Poslanci boli oboznámení s plnením rozpočtu v jednotlivých častiach. V rámci 

bežného a kapitálového rozpočtu obec vykazuje, po vylúčení nevyčerpaných finančných 

prostriedkov zo štátneho rozpočtu, prebytok vo výške 2 173,05 €, ktorý by mal byť zdrojom 



rezervného fondu, o ktorom rozhoduje obecné zastupiteľstvo. K záverečnému účtu nemali 

poslanci pripomienky. 

Zároveň dala  starostka obce hlasovať aj o tvorbe rezervného fondu z prebytku hospodárenia 

roku 2022 a to v sume 2 173,05 € . Poslanci schválili tvorbu rezervného fondu.  
 

K bodu 6. 

Správu hlavnej kontrolórky za rok 2022 predložila starostka obce. Správa bola zaslaná vopred aj 

poslancom OZ. Prítomní poslanci vzali správu na vedomie.  
 

K bodu 7. 

Pracovníčka obce  Eva Dúšalová informovala poslancov OZ o zmenách v rozpočte: 

1/ rozpočtové opatrenie č. 1 zo dňa 10.1.2023 – ide o úpravy rozpočtu z dôvodu poskytnutia 

finančných prostriedkov na PVŠS – evidencia obyvateľov v sume 44,55 €, register adries v sume 

27,60 € €,  referendum vo výške 340 € a iné , ktoré poslanci vzali na vedomie.  

 

2/ rozpočtové opatrenie  č. 2  zo dňa 10.3.2023 – zvýšenie výnosu dane z príjmov o 3 343 € 

v zmysle rozpisu Ministerstva financií SR,  ktoré budú použité okrem iného aj  na úhradu 

zvýšených nákladov na energie. V návrhu na úpravu rozpočtu je aj použitie rezervného fondu na 

projekt Fotovoltaické zariadenie na kultúrnom dome vo výške 1 500 €.  Poslanci berú na 

vedomie rozpočtové opatrenie č. 1 a schvaľujú rozpočtové opatrenie č.2. 

Rozpočtové opatrenia č. 1, 2  tvoria prílohu zápisnice. 

 

K bodu 8. 

Starostka obce informovala o prebiehajúcich prácach na vypracovaní Zastavovacej štúdie 

Doluvsie. Architekt Ing. Bednár upozornil, že v prvom rade je potrebné vyriešiť komunikáciu . 

Podľa predbežného vyjadrenia dopravného inšpektorátu, komunikáciu na IBV KN C parc. č. 

1962    je potrebné rozšíriť o 2,5 m zhora aj zdola. Komunikácia musí byť 5 m – obojsmerná, 

dvojpruhová, ak by bola obojsmerná jednopruhová musela by byť každých 100  výhybňa a tam 

by bol problém dohodnúť sa u koho by bola, preto je lepšie dať širšiu komunikáciu bez výhybne. 

Komunikácia musí mať chodník a tiež musí obsahovať zelený pás – vyžadujú elektrikári, bez 

toho nedajú súhlasné stanovisko. Na konci komunikácie sa musí vedieť otočiť požiarne auto, 

z toho dôvodu je navrhnutý T otoč.  

Prítomní poslanci sa zhodli, že je potrebné zvolať jednanie s vlastníkmi pozemkov, ktorých sa 

týka rozšírenie komunikácie na Doluvsi. 

Taktiež riešili napojenie sieti, ktoré by  museli financovať stavebníci na vlastné náklady.  

Čo sa týka štúdie na Zákričí na  rekreačné chaty, čaká sa na vyjadrenie od projektanta.  

 

 

 K bodu 9. 

Starostka obce informovala o pripravovanom projekte – Fotovoltaické zariadenie na kultúrnom 

dome. Strecha obecného úradu nepostačuje. Investícia obce do projektu je cca 2000 € + 

spoluúčasť na projekte je 5%. Poslanci schvaľujú uvedený projekt.  

 

K bodu 10. 

Starostka  obce informovala: 

a) Návrh služby DHZ – Na výročnej členskej schôdzi DHZ Podskalie, dostala obec podnet 

na zapracovanie účasti v hasičskom varovnom systéme Pružinskej doliny. Jednalo by sa 

o spustenie platenej aplikácie do mobilných telefónov aktívnych školených členov DHZ. 

Vstupný poplatok 190 € a mesačný paušál do 20 €. Poslanci prenechávajú rozhodnutie na 

členoch DHZ a nemajú námietky voči schváleniu.  

b) V obecných lesoch na Cigánke prebieha prebierka.  Drevo, ktoré bude vyťažené navrhuje 

predať za čo najvyššiu cenu, zistiť ponuky od firiem. Zvyšné drevo predať našim 

občanom za cenu 62 €/m3. 



c) Zaslanie žiadosti na Biskupský úrad Žilina o majetkovoprávne vysporiadanie športového 

ihriska   

a) Obec podala žiadosť na Úrad práce sociálnych vecí a rodiny Považská Bystrica na 

vykonávanie aktivačných prác  od 1.4.2023 na dobu 5 mesiacov t.j do 31.8.2023,  

b) Zaslať žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na 

projekt Deň detí – usporiadanie výletu a uchádzať sa o grant z projektu Zelené oči na 

vybudovanie lavičiek, hojdačky na náučnom chodníku popod Skálie. 

c) Ing. Pavol Jakubek navrhol, aby obec v katastri obce požiadala o preklasifikovanie 

pozemkov zo záhrad na ornú pôdu.   

 

K bodu 11. 

a) Starostka obce predložila na prejednanie žiadosť o vyjadrenie k výstavbe rekreačnej 

chaty na Zákričí, na KNC parc. č.  1050. K žiadosti bolo doložené aj vyjadrenie CHKO. 

Nakoľko je navrhovaná chata o rozmere 70 m2, poslanci zamietli túto žiadosť s tým, že 

uvedená lokalita nie je určená na výstavbu rodinných domov . Maximálna výmera 

záhradného domčeka  sa povoľuje do 30 m2.  

b) Rodičovské združenie pri ZŠ Pružina zaslalo žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu 

obce Podskalie na projekt Plavecký výcvik žiakov 3. ročníku pre 2 žiakov z obce vo 

výške 110 €. Poslanci schválili poskytnutie dotácia bez pripomienok.   

 

 

 

 
K bodu 15 

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť.  
 

V Podskalí dňa 10.3.2023 

 

Zapísala:  Eva Dúšalová                      ................................ 

 

Overil:    Ing. Pavol Jakubek                             ................................ 

 

     Jozef Jakubek          ................................ 

 

 

 

 

 

 

  

           

   Zuzana Dočekalová 

                   Starostka obce   


